
 

 

 
 
 
 
Nr. 103/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 24 aprilie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată a 
Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 1 
reprezentant ai satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, lipsind: Debreczeni László, Jánó Mihail, Kolcza István, Magyarosi Imola-
Piroska, Sipos Dóra-Viola, Miklos András. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b 
din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 534/2023. 
Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m./lb.r.): „Bună 
ziua. Încep ședința neprevăzută de astăzi. Începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Trebuie să decidem asupra doi proiecte de hotărâri. Să votăm Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord, da.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kádár Imola), Ordinea 
de zi în întregime. 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Îl rog pe dl. 



 

 

viceprimar Toth-Birtan Csaba să prezinte primul punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
transformării unei funcții vacante din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „La primul punct este 
vorba de transformarea unui post vacant de natură contractulă din cadrul Serviciului de 
imagine și comunicații de Inspector de specialitate grad I în Inspector de specialitate grad 
I/A, începând cu data de 01.04.2023.” 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Are cineva 
ceva de adăugat, sau observații? Dacă nu, supunem la vot acest proiect de hotărâre.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Kádár Imola, Kiss-
Bartha Annamária), HOTĂRÂREA NR. 125/2023. 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Pe acesta 
am aprobat. Urmează punctul 2, care va fi prezentat de de dl. viceprimar Toth-Birtan 
Csaba). 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea participării 
municipiului Sfântu Gheorghe la Programul de interes public național privind casarea 
autovehiculelor uzate. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Este vorba de 
participarea municipiului Sfântu Gheorghe la Programul de interes public național privind 
casarea autovehiculelor uzate, denumit ,,Programul Rabla local”, care s-a dezvoltat dintr-o 
inițiativă a municipiului Sfântu Gheorghe și a fost preluat de minister. Prin acest proiect de 
hotărâre solicităm finanțare nerambursabilă din Fondul pentru mediu în sumă de 1.200.000 
lei pentru casarea a 500 de autevehiculelor uzate, respectiv contribuim cu suma de 300.000 
de lei în vederea finanțării programului, asigurând din surse proprii de 20% din stimulentul 
necesar pentru casarea a 500 de vehicule uzate.” 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumim frumos. Are cineva observație? Dacă nu, supunem la vot acest proiect de 
hotărâre.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
proiectul.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Scuzați-mă dl. președinte, și eu, 
Kádár Imola sunt prezent și sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Încă odată 
întreb: Kiss-Bartha Annamária?” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 126/2023. 
 Domnul președinte de șerdință JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Bine, 
mulțumim frumos. Am terminat. Alt punct nu avem. Mulțumim pentru prezență. 
(lb.m./lb.r.): O după amiază plăcută tuturor.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 aprilie 2023. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                   SECRETAR GENERAL 
       József Álmos-Zoltán                Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 

 

 

 


